
Å kutte utslipp er feil klimamedisin!

Dette skrives for å klargjøre nærmere hva som er feil i klimapolitikkens 
vitenskapelige grunnlag.

Når kloden blir varmere fordamper mer vann og det er viktig å kutte utslipp, 
hvis ikke blir det bare verre! Dette hevder meteorolog Rasmus Benestad med 
flere. Dette hevder FN.
 
Det er riktig, kloden blir varmere, men bare i snitt 0,015 grader per år iflg. 
trenden i snittet av målingene. Det er ikke rare oppvarmingen! Men blir det 
verre når det samme skjer neste år? For slik har det vært de siste 45 årene! 
Så lenge trenden holder seg på 0,015 grader per år så blir det ikke verre!
Blir det så bedre om man får snittverdien ned til 0,014 grader per år?
Svaret er klart nei! Vi opplever fortsatt ekstrem regional oppvarming med 
ekstremvær som konsekvens! Dette fordi solen stråler inn fortsatt med samme 
styrke i visse regioner på kloden! 
CO2 i atmosfæren filtrerer ikke bort innkommende energi fra solen. 
Kutt i CO2 utslipp har ingen effekt på innkommende energi!

Atmosfæren isolerer, dvs. forsinker energiavgangen, avkjølingen. Det er 
fysikkens lover som styrer. Energien forflytter seg fra varmt til kaldt, aldri 
motsatt., CO2 hindrer ikke innkommende energi! Å kutte i menneskenes CO2 
utslipp er meningsløst!
Det man kan få fra mer CO2 i atmosfæren er en raskere avkjøling! Da må man 
ikke kutte CO2 utslipp for det gir motsatt effekt!

Meteorolog Benestad og de som kaller seg klimaforskere feilinformerer. Det 
faglige nivået er sørgelig lavt!


